

Notulen ALV 0-23 13-04-2022

Aanwezig: Sanne de Boer, Charlotte Schenning, Marcia Kramer, Christel Roest, Els Verweij, Mariëtte Klein, Anneke Bouma, Susanne Thiesen, Carly Luijters, Willemiek Kooijman, Sarah van Straaten, Sanne Bierens, Nienke Kuijs, Leonie Sieverding, Mathieu Peters, Femke Valentijn, Karen vd Ven, Ria Balm, Mirjam Hildebrand, Esther Damen, Lot Huigen, Eveline van Maanen, Jori Olofsen (notulist).

Afgemeld: Marije Kuin, Carine Kappeyne van de Coppello, Aimee van de Weijer, Beatrijs Brand, Els Stolk, Wim Voorwalt, Klaartje Cuppen, Isabelle Larsson, Adriaan Kievit, Mascha Bakker, Lieselotte van Dongen, Charlotte Nuhoff, Lonneke van Deursen, Kina Smit, Jiska de Bruin, Odette Jansen, Jan Hein van Huizen.

1. Ter overweging voorstel vanuit het bestuur voor het aanstellen van een voorzitter tijdens de vergadering als procesbewaker buiten het bestuur

Naar aanleiding van bovenstaand punt komt er een vraag naar voren of het mogelijk is om hybride te vergaderen: misschien maakt dit het meer haalbaar voor leden om toch aanwezig te zijn. Naar aanleiding hiervan komen verschillende andere opties ter sprake. Uiteindelijk komen we tot de volgende mogelijkheden;

- Hybride vergaderen, apparatuur hiervoor (360 graden camera) kost ongeveer 1000 euro. Mogelijkheid tot huren kan uitgezocht worden om te kijken of dit goed werkt en te volgen is vanuit huis.
- Om en om: ene keer in badhuis, andere keer volledig online
- In badhuis zoals het nu is
- Altijd online met iedereen
- Vroeger vergaderen met wat te eten

Jori maakt een poll aan en legt die voor per mail, terugkoppeling volgt in de vergadering van 14 juni, aan de hand daarvan wordt een beslissing genomen.

Hierna wordt gesproken over het voorzitterschap van de vergadering: is het nuttig om een procesbewaker aan te stellen om meer structuur aan te brengen in de vergaderingen. Er zijn vaak langere discussies met niet een duidelijke uitkomst, het kan nuttig zijn als iemand het proces bewaakt en er duidelijk wordt terug gekoppeld wat er is besloten en dat dit ook als zodanig in de notulen kan komen. Willemiek geeft aan dat het wat haar betreft prima is dit los te koppelen van voorzitter van vereniging (inhoud versus proces). Lonneke en Kina hadden dit punt ingebracht maar zijn beiden afwezig, onduidelijk is of zij hierin iets willen betekenen, Lot vraagt dat bij hen na.

2. Notulen vorige vergadering, staan op de website

Geen opmerkingen

3. Ingekomen post/aantal leden

Geen ingekomen stukken

4. Goedkeuren jaarverslag 2021, met daarin ook het financiële jaarverslag, zie bijlage

Geen bijzonderheden

5. Stemmen rond contributie

Onderwerp: opnieuw een jaar geen contributie van de leden vragen, zie ook notulen

vorige vergadering. Indien je 13 april echt niet aanwezig kan zijn, kan je je stem aan een ander lid meegeven

De achtergrond van deze stemming is in de vorige vergadering uitgebreid besproken, zie vorige notulen.

Er wordt door alle 23 aanwezige leden + 5 afwezige leden die hun stem via de mail hebben laten weten voor gestemd. Dit jaar geen contributie.

6. Onderlinge communicatie via de mail rond verwijzingen en wie heeft er plek, wat willen we van elkaar weten zonder dat dit teveel extra mails en informatie oplevert (voorstel Kina om dit te bespreken)

Besproken is hoe de vraag over of iemand ruimte heeft efficiënter kan. De vraag of iemand ruimte heeft werd niet door iedereen als nuttig ervaren. Wat wel goed werkt is aanmeldingen rond sturen waarop wie kan direct kan reageren (op de manier zoals het in de mail staat genoemd: ofwel naar behandelaar of direct naar verwijzer/CJG) binnen de gestelde termijn. Als er geen reacties komen op de vraag binnen de gestelde termijn kan de conclusie zijn dat er niemand is die plek heeft voor een specifieke aanmelding. De reacties worden gebundeld en doorgestuurd naar ouders/client zodat ze zelf een keuze kunnen mailen.

Besluit: afgesproken is dat we de titels van de mails over aanmeldingen proberen altijd hetzelfde te houden: "0-23, aanmelding, Basis GGZ of SGGZ en evt. iets anders nuttigs toevoegen (leeftijd, vraag voor diagnostiek of behandeling)"

Mirjam mailt dit besluit ook nog even ter verduidelijking ook naar wie er niet aanwezig is.

7. Voortgang nieuwe aanbesteding, terugkoppeling kick off/dialogfase die 6 april heeft plaats gevonden

Charlotte N. Kon er vandaag niet bij zijn maar heeft terugkoppeling gegeven over dialogfase in perceel 1. Daarin kwamen heel veel vragen naar voren vanuit de gemeente, bv. Over LVB dagbehandeling en crisisdienst. Er werd geen duidelijkheid gegeven met betrekking tot de eisen.

De vraag van Jiska wordt besproken: moeten we allemaal naar de dialoog sessies of kunnen we ook afgevaardigden laten gaan? De algemene mening in de vergadering is dat het goed is om wel allemaal te gaan omdat we allemaal een contract aan gaan. Wel is het belangrijk om de tijdsinvestering te blijven benoemen. Ook op het laatste moment bijeenkomsten verplaatsen is niet wenselijk.

Ria Balm is als onderaannemer betrokken bij perceel 1. Benoemt dat het vooral van belang is dat we onze algemene visie helder hebben, het document hebben we liggen. Zij wil wel mee denken met het werkgroepje. Hopelijk krijgen we een duidelijk document voor de meivakantie, dan kan er op basis daarvan gekeken worden naar heldere antwoorden. Een mogelijk idee is om te werken met vignetten, dat spreekt wellicht meer tot de verbeelding en schetst een goed beeld van de casuïstiek.

Een aantal dingen zijn van belang voor iedereen voorafgaand aan de bijeenkomsten:

- Het doornemen van het oude contract om dat goed paraat te hebben en ook de termen die gemeente veel gebruikt goed te kunnen interpreteren
- Ons eigen visiedocument gemaakt door werkgroepje goed helder hebben
- De formulieren op Tendered goed doornemen

Aantal knelpunten die er zijn ook blijven benoemen om ook onze beperkingen aan te blijven geven:

- Psychiaters zijn dun bezaaid

- Huisartsen zijn druk en kunnen zodoende niet altijd mee denken in crisis situaties
- Het weigeren van nieuwe aanbieders zorgt ervoor dat het aanbod minder wordt omdat er verloop optreedt in de loop van de 3-6 jaar.

Iedereen die mee wil denken met de werkgroep: welkom!

8. **Rondje langs de commissies: website co, introductie co, inhoudsco, kasco, juridische co, feestco, notulisten**

Website commissie: Kina & Lonneke zijn met de nieuwe website bezig. Plan en offerte voor 1500 euro. Dit is voor het bouwen en vernieuwen van de website. Nienke geeft door dat er op 14 juni gestemd kan worden en vraagt Kina & Lonneke om voorstel op de website te zetten.

Intro commissie: vol dus niets te doen. Staan 3 mensen op de wachtlijst.

Inhoudscommissie: Jori stopt als lid van inhoudscommissie, Eveline neemt haar plekje over. Idee is om binnenkort na te denken met elkaar over hoe verder met inhoud. Mogelijk laatste deel van vergadering ook weer inhoud en dat kan eventueel opgepakt worden qua organisatie door de inhoudscommissie.

Kas commissie: Ria & Lonneke eruit, Sarah & Anneke erin.

Juridische commissie: Femke geeft aan dat er iets veranderd moest worden in het huishoudelijk reglement maar het lukt niet dit aan te passen. Femke mailt Kina en Lonneke.

Feestcommissie: Was een leuk etentje op het strand. Dank voor de organisatie!

Notulisten: Jiska, Jori en Femke doen dit, is voldoende.

9. **Rondvraag en w.v.t.t.k.**

Marije: Naar wie verwijzen jullie 18+ers voor medicatie? Willemiek tot 22-23, Femke ook aantal tm jongvolwassen leeftijd. Annemiek van den Dool, bij Koningin is ook nog een tip, heeft bij Triversum gewerkt in jongvolwassenen zorg.

Charlotte S.: gemeente Heemstede vaak gedoe met verlengen: mag niet aldus Heemstede. Niet herkenbaar voor anderen. Gaat het proberen.

Sanne de Boer: Moet een bestuurswissel via de notaris? Niet helemaal duidelijk. Ze zoekt het uit en koppelt terug. Verder: Sanne heeft veel uitzoekwerk gedaan voor initiatieven voor vluchtelingen uit Oekraïne. Er is veel. Voor wie interesse heeft: mail Sanne even, zij heeft veel informatie.

Esther: Als er meer mensen zijn die tegen hetzelfde aanlopen als Charlotte mbt verlengingen is het wel goed als we dat met elkaar delen en terug koppelen. Dit lijkt nu een incident maar moeten wel alert blijven op patronen en hierover terugkoppeling geven aan gemeente.

Nienke: Ik ben beschikbaar voor in een commissie. Even kijken wat de opties zijn: website?

Volgende vergaderdata:

- dinsdag 14 juni
- woensdag 14 september
- dinsdag 15 november